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Opprop 
 
Åpen halvtime 
Det var ingen fremmøte til åpen halvtime. 
 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 46 /09  Godkjenning av innkalling og sakskart 4/09........................................................... 0 
Sak 47 /09  Godkjenning av protokoll 3/09 ............................................................................... 0 
Sak 48 /09  Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 0 
Sak 49 /09  Budsjett 2009 - korrektive tiltak for budsjettbalanse .............................................. 0 
Sak 50 /09  Tertialrapport og statistikk per 30.04.2009 ............................................................. 0 
Sak 51 /09  Boligsosial handlingsplan 2009-2012 ..................................................................... 1 
Sak 52 /09  Årsrapport 2008, Tilsynsutvalg for hjemmebaserte tjenester og for 
dagsentervirksomhet utenfor institusjon .................................................................................... 1 
Sak 53 /09  Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Langerud sykehjem 24.03.2009 .......................... 2 
Sak 54 /09  Rapport objektive kvalitetsindikatorer i hjemmetjenesten, 2008............................ 2 
Sak 55 /09  Forslag til navneendring, Oppsal eldresenter.......................................................... 3 
 
Eventuelt 
 





Sak 46 /09  Godkjenning av innkalling og sakskart 4/09 
 
OMK vedtak 
Innkalling og sakskart enstemmig godkjent. 
 

 Sak 47 /09  Godkjenning av protokoll 3/09 
 
OMK vedtak 
Protokoll 3/09 enstemmig godkjent. 
 

 Sak 48 /09  Informasjon fra administrasjonen 
Avdelingssjef Solveig Nyhamar orienterte om:  

 Før helgen var det et branntilløp i Storgården barnehage.  
 Harry Fetts vei 5a, 3. etg, som er et tiltak for å redusere bruk av korttidsplasser i 

sykehjem, åpnet i dag med de tre første brukerne. Ytterligere to kommer i løpet av de 
første dagene. 

 

 Sak 49 /09  Budsjett 2009 - korrektive tiltak for budsjettbalanse 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til saldering vedtas som det fremkommer under avsnitt om 
korrektive tiltak. 
 
Knut Elgsaas, A, foreslo at omsorgskomiteen tar bydelsdirektørens forslag til orientering. 
 
Ann C. Elseth, FrP, foreslo at omsorgskomiteen støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 
Votering 
Det ble votert over forslagene, og Ann C. Elseths forslag fikk to stemmer mot (Frp) Elgsaas’ 
forslag som fikk 4 stemmer (H, A og SV).  
 
OMK vedtak 
Omsorgskomiteen tar bydelsdirektørens forslag til orientering. 
 

 Sak 50 /09  Tertialrapport og statistikk per 30.04.2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tertialrapport og statistikk 1.tertial 2009 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 
 
Votering 
Enstemmig. 
 
OMK vedtak 
Omsorgskomiteen tar tertialrapport og statistikk 1.tertial 2009 for Bydel Østensjø, til 
etterretning  
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 Sak 51 /09  Boligsosial handlingsplan 2009-2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Boligsosial handlingsplan 2009- 20012 tilsluttes. 
 
A og Sv fremmet følgende tilleggsforslag til vedtak 
Boligsosial handlingsplan dokumenterer godt at hovedutfordring 1 er å framskaffe flere og 
mer velegnede boliger for bydelens vanskeligstilte. 
 
Omsorgskomiteen tilrår derfor at bydelsutvalget treffer følgende vedtak:  

1. Ubebygde kommunale tomter i bydelen som er egnet for boliger selges ikke. 
2. Kommunale eiendommer som kan nyttes til boliger selges ikke. 
3. Bydelsadministrasjonen forbereder seg på deltagelsen i ”tankesmia” 7.-9. september 

om utbyggingen av Oppsalsenteret med omkringliggende områder med sikte på å 
fremme forslag om boliger for bl.a. vanskeligstilte i bydelen. 

 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag. Omsorgskomiteen slutter seg enstemmig 
til dette.  
 
Deretter ble det votert over tilleggsforslaget fra A og Sv. Tilleggsforslaget fikk 3 stemmer for 
(A og SV) og 3 stemmer mot (FrP og H). Tilleggsforslaget ble vedtatt med leders stemme 
(ref. ”Reglement for bydelene” § 4-7 Avstemninger). 
 
OMK vedtak 
Omsorgskomiteen tilslutter seg bydelsdirektørens forslag med følgende tilleggsforslag: 
 
Boligsosial handlingsplan dokumenterer godt at hovedutfordring 1 er å framskaffe flere og 
mer velegnede boliger for bydelens vanskeligstilte. 
 
Omsorgskomiteen tilrår derfor at bydelsutvalget treffer følgende vedtak:  

1. Ubebygde kommunale tomter i bydelen som er egnet for boliger selges ikke. 
2. Kommunale eiendommer som kan nyttes til boliger selges ikke. 
3. Bydelsadministrasjonen forbereder seg på deltagelsen i ”tankesmia” 7.-9. september 

om utbyggingen av Oppsalsenteret med omkringliggende områder med sikte på å 
fremme forslag om boliger for bl.a. vanskeligstilte i bydelen. 

 
 

 Sak 52 /09  Årsrapport 2008, Tilsynsutvalg for hjemmebaserte 
tjenester og for dagsentervirksomhet utenfor institusjon 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Årsrapport 2008 for tilsynsutvalg for hjemmebaserte tjenester og for dagsentervirksomhet 
utenfor institusjon, tas til orientering. 
 
H og FrP fremmet følgende forslag om tilføyelse til bydelsdirektørens forslag til vedtak: 



Omsorgskomiteen savner opplysning om eventuelle individuelle henvendelser eller befaringer 
i årsrapporten. 
 
Knut Elgsaas, A, fremmet følgende tilleggsforslag til bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Omsorgskomiteen vil gi tilsynsutvalg for hjemmebaserte tjenester ros for det initiativ det har 
tatt ved å invitere til meget godt besøkte møter med brukere av slike tjenester. Møtene har vist 
seg å ha vært meget nyttige for brukere og pårørende og administrasjonen. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag, som ble enstemmig vedtatt.  
 
Deretter ble det votert over de to tilleggsforslagene. Begge forslag ble enstemmig tilsluttet av 
omsorgskomiteens medlemmer.  
 
OMK vedtak 

1. Omsorgskomiteen tar årsrapport 2008 for tilsynsutvalg for hjemmebaserte tjenester og 
for dagsentervirksomhet utenfor institusjon, til orientering. 

2. Omsorgskomiteen savner opplysning om eventuelle individuelle henvendelser eller 
befaringer i årsrapporten. 

3. Omsorgskomiteen vil gi tilsynsutvalg for hjemmebaserte tjenester ros for det initiativ 
det har tatt ved å invitere til meget godt besøkte møter med brukere av slike tjenester. 
Møtene har vist seg å ha vært meget nyttige for brukere og pårørende og 
administrasjonen. 

 
 

 Sak 53 /09  Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Langerud sykehjem 
24.03.2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Langerud sykehjem den 24.03.2009 og Sykehjemsetatens 
uttalelse til rapporten, tas til orientering. 
 
Votering 
Enstemmig. 
 
OMK vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Langerud sykehjem den 24.03.2009 og Sykehjemsetatens 
uttalelse til rapporten, tas til orientering. 
 

 Sak 54 /09  Rapport objektive kvalitetsindikatorer i 
hjemmetjenesten, 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak om objektive kvalitetsindikatorer i hjemmetjenesten til orientering. 
 
 
A og Sv fremmet følgende forslag til vedtak: 
Omsorgskomiteen tilrår at bydelsutvalget treffer følgende vedtak: 
Bydelsutvalget slutter seg til saksfremstillingen fra administrasjonen. Bydelsutvalget 
registrerer at det er betydelige forskjeller i antall årlige besøk pr. bruker av praktisk bistand i 
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enkelte bydeler, bl.a. Østensjø, Ullern og Gamle Oslo. Dette skyldes antagelig i hovedsak 
ulikt ”vedtaksskille” i disse bydelene.  
Det er nyttig for bydelsutvalgene å kunne sammenligne egen bydel med andre bydelers 
resultater i hjemmetjenesten. 
Helse- og Velferdsetaten bes derfor om at det legges fram sammenlignbare tall for antall 
årlige besøk pr. bruker i undersøkelsen for 2009. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag, som omsorgskomiteen sluttet seg 
enstemmig til.  
 
Deretter ble det votert over tilleggsforslaget fra A og Sv. Dette fikk 4 stemmer for (H, A og 
Sv) og to stemmer mot (FrP). 
 
OMK vedtak 

1. Omsorgskomiteen tar sak om objektive kvalitetsindikatorer i hjemmetjenesten til 
orientering. 

2. Omsorgskomiteen tilrår at bydelsutvalget treffer følgende vedtak: 
Bydelsutvalget slutter seg til saksfremstillingen fra administrasjonen. Bydelsutvalget 
registrerer at det er betydelige forskjeller i antall årlige besøk pr. bruker av praktisk 
bistand i enkelte bydeler, bl.a. Østensjø, Ullern og Gamle Oslo. Dette skyldes 
antagelig i hovedsak ulikt ”vedtaksskille” i disse bydelene.  
Det er nyttig for bydelsutvalgene å kunne sammenligne egen bydel med andre 
bydelers resultater i hjemmetjenesten. 
Helse- og Velferdsetaten bes derfor om at det legges fram sammenlignbare tall for 
antall årlige besøk pr. bruker i undersøkelsen for 2009. 

 

 Sak 55 /09  Forslag til navneendring, Oppsal eldresenter 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Oppsal eldresenter endrer navn til Oppsal treffsenter 60+.  
   
Votering 
Enstemmig. 
 
OMK vedtak 
Omsorgskomiteen støtter bydelsdirektørens forslag.  
 
Eventuelt: 
- Tone Larssen, FrP, fremmet følgende punkt til eventuelt, som de øvrige OMK medlemmer 
ga sin støtte til: 
Nav har i dag mange oppgaver og gjør en flott jobb stort sett, men det er viktig at ”hver” 
kunde blir behandlet med respekt. 
Spesielt gjelder dette de svakeste, at for eksempel saksbehandler følger opp med 
tilbakemelding om det er lovet. 
 
At det er en mulighet å bli tilbakeringt for de som f.eks sitter med kontant kort til telefon. 
 
At lokalene hos NAV kan gjøres noe mer skjermet for brukerne. I dag må man utgi seg i et 
åpent lokale der alle andre kan høre hva man har å si. 
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- Knut Elgsaas påpeker at det er svært lang behandlingstid på enkelte tilsynssaker og etterspør 
særskilt tilsynssak fra Manglerudhjemmet fra 03.03.09 og fra Oppsalhjemmet fra 25.03.09. 
Disse følges opp av administrasjonen. 
 
- Knut Elgsaas ber også om å få fremlagt rapport fra Helse og velferdsetaten fra mai 2009: 
Sammenstilling av resultater fra kvalitetsrevisjoner, registrering av objektive 
kvalitetsindikatorer og brukerundersøkelser i sykehjem, hjemmetjenesten og bestillerkontor. 
Solveig Nyhamar orienterte om at bydelen ikke har mottatt dette dokumentet enda. 
 
Bydel Østensjø, 15.06.2009 
 
 
 
Randi Vollmerhaus /s      Else-Berit Momrak 
leder        sekretær 
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